
Evaluering af landbrugssæsonen 2024 

Team: Vangen 

Indsamler af teamevaluering: Bodil Engell 
 

Hvad forventede/håbede teamet 
for sæsonen? 
 

Ved at koncentrere os om arbejdet i Vangen og reducere området 
omkring og på højen forventede vi at magte opgaven. 
Vi har fungeret uden tovholder.  
Et teammedlem havde ønsket at der blev skåret ned på 
ambitionerne 

Hvordan er det gået 

(produktionsresultater)?  

 

Produktionen har været tilfredsstillende. Der er stort set ikke en 
dag hvor høsterne ikke høster afgrøder i Vangen. Vores afgrøder 
indgår også i stort set alle måltider i Loen. Vi har ikke overblik over 
vægt og indtægt fra det høstede. 
Et teammedlem finder, at teamet mangler resurser og viden 

Hvordan har udefrakommende 
forhold (vejrlig mv) spillet ind? 
 

Der har været rustangreb i nogle af planterne. De er blevet skåret 
ned og kommet sygdomsfri igen. Vores bekymring er at have 
adgang til tilstrækkelig mængde næringsstoffer i form af kompost 
m.m. for næste sæson. 

Har samarbejdet i jeres team 
været godt? Har arbejdet været 
overkommeligt? 
 

Vi er 2-3 personer der har udført stort set alt arbejde i Vangen. De 
øvrige 4 medlemmer har kun sporadisk været tilstede. Viljen har 
været tilstede men i praksis er arbejdskraften ikke leveret. 
Til gengæld har alle teammedlemmer stort set deltaget i vores 
månedlige møder, hvor planlægningen af arbejdet er blevet 
diskuteret og datoer for fælles aktiviteter er blevet fastlagt.  
Et teammedlem finder samarbejdet præget af splid og dårlig 
samvittighed 

Har kommunikation om mængder 
af afgrøder og timing af høst 
fungeret med køkkenet? Og med 
engrosteamet? 

Bodil Kringel som ikke længere er med i Vangteamet har på 
forbilledlig vis sørget for dette. Hun har derudover vejledt os om 
afgrøderne og deres pasning. 
Et teammedlem gør opmærksom på at de må have hjælp udefra til 
at udfylde udbudslisten og have overblik  

Har landbrugsrådet fungeret 

tilfredsstillende for jeres team? 

 

Ja det har fungeret 

Hvordan har samarbejdet mellem 

landbruget/jeres team og 

gartneren fungeret? 

 

Vores relation til Anders har primært været, at vi ca. en dag hver 
uge i sæsonen har haft mulighed for at arbejde sammen med 
wooferne i Vangen 

Hvordan har samarbejdet med 

wooferne fungeret for jeres team? 

 

Alle i teamet har kun positivt at sige om dette samarbejde. 

Hvordan har de fælles arbejdsdage 

fungeret for jeres team? 

 

Vi har ikke haft fælles arbejdsdage i Vangen 

Har prioriteringen mellem intern 
afsætning og levering ud af huset 
været ok? 

Det formoder vi uden at have overblik over det. 



 

 

 

 


